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 Referat fra afdelingsmøde i Humlekærgård, afd 766 den 7. februar 2019 

Humlekærgård 

Referat fra Afdelingsmødet den 7. februar 2019 
i Humlekærgård, afdeling 766. 

 

 
Til stede var 13 lejemål. 

 

1.   Formanden, Erik Gotfredsen bød velkommen. 
 

2.   Valg af dirigent. 
Afdelingsbestyrelsen foreslog Lonni Hansen i nr. 53 som dirigent. Hun blev 

valgt enstemmigt og konstaterede, at mødet var lovligt indkaldt. 
 

3.   Valg af stemmetællere. 
Jean Jensen, nr. 35 og Svend Erik Pedersen, nr. 39 blev valgt. 

 
4. Afdelingsbestyrelsens beretning. 

Beretningen er udsendt til alle beboere før mødet og formanden gennemgik 
nogle af punkterne. 

Angående Hjertestarter, så foreslog en af beboerne, at den burde sættes op i 
midten af bebyggelsen, så beboerne i den sydlige ende ikke havde så langt til 

hjælpen. Bestyrelsen undersøger muligheden for dette. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 

5. Fremlæggelse af regnskab for perioden fra 1. oktober 2017 til 30. september 
2018 til orientering. Der var ingen bemærkninger. 

 
6. Fremlæggelse af budget for perioden fra 1. oktober 2019 til 30. september 

2020 til godkendelse. Budgettet gennemgået og vedtaget uden 
bemærkninger. 

 
7. Indkomne forslag. 

Forslag nr. 1: 
Ændring af følgende punkter i Råderetsregler for udendørs arealer, hvor 

Afdelingsbestyrelsen stiller forslag om: 

Punkt 3.4 angående specifikation af tidspunktet, hvor pavillonerne skal 

være nedtaget. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 
 

Punkterne 3.5, 3.7, 4.2 og 5.2, angående fjernelse af kravet til den 15 cm. 
fri sokkel på huset, blev behandlet samlet. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med den ændring, at der skal være 
fald i fliserne, så vandet løber væk fra huset. 
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Forslag nr. 2:  
Forslag fra Katharina og Jean i nr. 35 angående Fartbump: 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med den ændring at der sættes 2 
bump op, et ved indkørslen til bebyggelsen og et i krydset ud for nr. 73. 

 
Forslag nr. 3:  

Forslag fra Katharina og Jean i nr. 35 angående tydeligere numre på 

postkasser: 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 
Forslag nr. 4:  

Forslag angående affalds stativer til vores køkkener: 

Forslaget kunne desværre ikke behandles, da forslagsstilleren ikke var til 

stede ved mødet. Bestyrelsen vil tage emnet op, når ordningen indføres. 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år: Lonni Hansen i nr. 53 blev valgt. 
 

9. Valg af 2 suppleanter for 1 år… Birgitte Nielsen i nr. 77 blev valgt som 1. 
suppleant og Svend Erik Pedersen, nr. 39 som 2. suppleant.  

 
 

 

Referatet godkendt den 9. februar 2019  
 

Som referent: Som Dirigent: Som formand: 

Underskrevet af: Underskrevet af: Underskrevet af: 

Allan Nykjær Lonni Hansen Erik Gotfredsen 

 


